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PROTOKÓŁ NR 26/09 
POSIEDZENIA KOMISJI OCHRONY CYWILNEJ,  

ZAGROŻEŃ NADZWYCZAJNYCH I ADMINISTRACJI ZESPOLONEJ  
z dnia 16.02.2009 r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.00 i trwało do 16.30 w siedzibie Starostwa Powiatowego 
w Gryfinie. W posiedzeniu udział wzięło 3 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1) oraz 
Wicestarosta Gryfiński Jerzy Miler. Posiedzenie w imieniu Przewodniczącej Komisji Gabrieli 
Kotowicz otworzył, stwierdził quorum i obrady poprowadził Radny Maciej Racinowski. 
Głównym punktem posiedzenia było zajęcie stanowiska przez radnych w sprawie projektów 
uchwał na XXVII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Porządek obrad 26 posiedzenia Komisji Ochrony Cywilnej, Zagrożeń Nadzwyczajnych  
i Administracji Zespolonej został przyjęty (porządek obrad – zał. nr 2). 
 
 
Ad. Sprawy różne, informacje  i wolne wnioski. 
 
Jerzy Piwowarczyk Prezes Spółki Szpital Powiatowy w Gryfinie przedstawił sprawozdanie  
o przychodach, kosztach i wyniku finansowym Szpitala Powiatowego w Gryfinie Spółka  
z ograniczoną odpowiedzialnością (materiał stanowi załącznik nr 3). Pan Prezes omówił istotne 
wydarzenia z ostatniego półrocza to 1 lipca rozpoczęcie działalności medycznej, przełom 
lipiec/sierpień zawirowania jeśli chodzi o obsadę na Oddziale Chirurgicznym, sytuacja została 
opanowana, na dzień dzisiejszy kadra jest tam odbudowana, we wrześniu odbyła się kontrola  
z Nadzoru Farmaceutycznego, która wypadła bez zastrzeżeń. W październiku kontrola  
w zakresie ordynacji leków na Oddziale Ginekologicznym, w październiku również odebrano 
po przebudowie i remoncie Pracownię Gastroskopową w budynku po dawnym OIOMie.  
W listopadzie podpisano pierwszy aneks na zwiększenie świadczenia przez Narodowy Fundusz 
Zdrowia. W listopadzie odbyła się kontrola na Oddziale Chirurgii przeprowadzona przez 
Konsultanta Wojewódzkiego, która wypadła pozytywnie bez zastrzeżeń. Następnie kontrola 
odbyła się na Oddziale Chirurgicznym i Wewnętrznym z realizacji umów przeprowadzony 
przez NFZ na żądanie Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego, której przedmiotem było 
powiązanie świadczonych usług przez Spółkę Intermed i Szpital. Wynik kontroli pozytywny bez 
zastrzeżeń. Spółka jest w tej chwili w trakcie wyłaniania inwestora strategicznego, w ubiegłym 
roku ogłoszono konkurs proces trwa do tej pory. W dniu 24 grudnia Szpital przyłączył się  
do nowego węzła cieplnego, inwestycja miała na celu uniezależnienie się od dostawy ciepła  
od Spółki Intermed. W dniu 1 stycznia nastąpiło włączenie Zakładu Pielęgnacyjno-
Opiekuńczego i Opiekuńczo-Leczniczego w Gryfinie w struktury Szpitala. Pan Prezes dodał,  
że jeżeli chodzi o przyszłość to Spółka ma podpisane kontrakty na lecznictwo zamknięte i na 
zakład opiekuńczo-leczniczy. Z planu finansowego i projekcji, jaka została wykonana do tej 
pory Pan Prezes nie widzi zagrożeń w działalności na najbliższe półrocze. Pan Prezes uzupełnił 
informację, że drugi budynek tzw. po byłym OIOMie jest także w trakcie wykonywania węzła 
cieplnego dla tego budynku.  
 
Na posiedzenie przybył Radny Marek Hiszp. (3 + 1 = 4). 
 
Protokoły nr 25 posiedzenia Komisji Ochrony Cywilnej, Zagrożeń Nadzwyczajnych  
i Administracji Zespolonej został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXVII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
i wykonanie uchwał Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Radny Bronisław Krzyżanowski zapytał, o przyczynę ogłoszenia czwartego już przetargu na 
sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Daleszewo, Gmina Gryfino.  
 
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski odpowiedział, że do tej pory było 
zainteresowanie w formie zapytań do etapu wpłacania wadium, gdzie zainteresowanie niknie. W 
czwartym przetargu ustnym nieograniczonym cena wywoławcza została po raz pierwszy 
obniżona do kwoty 990 000 zł + VAT. 
 
Członek Zarządu Powiatu Marek Hipsz dodał, że Naczelnik Wydziału Nieruchomości 
rozsyłała informację do dużych koncernów naftowych, że można byłoby stworzyć stację paliw 
w tym miejscu.  
 
Radny Bronisław Krzyżanowski dodał, że informacja o sprzedaży zawieszana na bannerach 
jest nieczytelna. 
 
Radny Bronisław Krzyżanowski zapytał, kto został powołany na Likwidatora SPZOZ Zakład 
Pielęgnacyjno-Opiekuńczy i Opiekuńczo-Leczniczy w Gryfinie. 
 
Członek Zarządu Powiatu Marek Hipsz odpowiedział, że powołany został na to stanowisko 
Pan Jarosław Witeńko. 
 
Radny Bronisław Krzyżanowski zapytał, o jaką działkę chodziło w uchwale Zarządu Powiatu 
w sprawie ustalenia wysokości ceny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Gryfińskiego, przeznaczonej do sprzedaży w drodze bezprzetargowej.  
 
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski odpowiedział, że uchwała dotyczyła 
nieruchomości położonej na działce nr 51/1 w obrębie 3 miasta Chojna wyznaczona do 
sprzedaży z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania. 
 

Komisja przyjęła sprawozdanie. 
 
1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za rok 2008 (druk nr 2/XXVII).   
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy użyczenia, której przedmiotem jest część tej samej nieruchomości (druk nr 
3/XXVII).   

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
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3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie określenia zadań realizowanych ze 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości 
środków przeznaczonych na te zadania w 2009 r. (druk nr 4/XXVII).   

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 
4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/257/2009 

Rady Powiatu w Gryfinie z 14.01.2009 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego dla Powiatu Gryfińskiego edycja VI na lata 2009 - 2014 (druk nr 
5/XXVII).   

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 
5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego (druk nr 6/XXVII).   
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego za rok 2008 Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Likwidacji w Gryfinie (druk nr 7/XXVII).   

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 
7. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2009 rok 

(druk nr 8/XXVII).   
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
8. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2009 rok (druk nr 9/XXVII).   
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
9. Sprawozdanie z dokonanych umorzeń wierzytelności oraz ulg za rok 2008 (druk nr 

10/XXVII).  
 

  Komisja zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem. 
 
10. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zamiaru przekształcenia Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Chojnie (druk nr 11/XXVII).  
 
Radny Bronisław Krzyżanowski zapytał, czy przekształcenia nie mają na celu likwidacji 
Poradni w przyszłości.  
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Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski odpowiedział, że nie ma takiej mowy. 
Przekształcenie umożliwi łatwiejszy dostęp do specjalistów w ramach jednej wspólnej placówki 
i administracji.  

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
11. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zamiaru likwidacji szkół wchodzących 

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Gryfinie (druk nr 12/XXVII).  
 
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski wyjaśnił, że uchwała ma charakter czyszczący 
i jest spowodowana koniecznością usystematyzowania rodzajów szkół ponadgimnazjalnych 
działających w strukturze organizacyjnej Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Gryfinie. 
Uczniowie będą kontynuowali naukę w Technikum Zawodowym w wybranych przez siebie 
zawodach.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
12. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Szkół 

Specjalnych w Gryfinie ul. Łużycka 82 i przekształcenia szkół wchodzących dotychczas w 
skład tego zespołu w szkoły filialne Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w 
Chojnie, ul. Podmurze 4 (druk nr 13/XXVII).   

 
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski powiedział, że liczba uczniów uczęszczających 
do szkół specjalnych systematycznie maleje. Celem proponowanych zmian jest dążenie  
do optymalnego wykorzystania posiadanej bazy oświatowej przy jednoczesnym zapewnieniu 
możliwości dalszego kształcenia się.  
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały 
(przy 3 za, 1 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
13. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia "Programu współpracy 

Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2009" (druk nr 14/XXVII).   

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 
14. Sprawozdanie z realizacji współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2008 (druk nr 15/XXVII).   
 

  Komisja zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem. 
 
Posiedzenie zakończono. 
 
Protokół sporządziła: 
 
Dominika Konopnicka 
 
 Przewodnicząca Komisji 
 
 Gabriela Kotowicz 


